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Fra generalforsamlingen den 4. marts 2013 
  
Der er i 2012 solgt 185.000 m³ vand. 

 

Desværre med et spild på 16,3%. 

Absolut ikke tilfredsstillende, men det skyldes et ledningsbrud som var svært at lokalisere. Sprængningen var ikke 

synlig men havde ”fundet” vej udenfor ledningsnettet. Vi rodede rundt med det i et par måneder. 

 

Som omtalte sidste år har vi arbejdet på udarbejdelse af en Beredskabsplan som nu er færdig og godkendt af en enig 

bestyrelse. Den er sendt til Beredskabschefen, Teknik og Miljø i Randers Kommune, vore håndværkere og i øvrigt andre 

relevante instanser. 

 

Beredskabsplaner kan man se på vores hjemmeside under menupunktet Information. 

 

Bestyrelsen har deltaget i et succesfuldt møde om vandanalyser. Et tema-møde som var arrangeret af Randers Vandråd. 

 

Vandanalyser som er taget i 2013 har alle været gode, hvilket er meget tilfredsstillende for os alle. 

 

Vi har i årets løb haft en del fejlalarmer på værket som skyldtes en vakuumpumpe, som Gunnar og Ole har måttet rykke 

ud til på alle tider af døgnet. 

 

Aftalen om opkrævning af vandafledningsafgift for Randers Spildevand er forlænget med 2 år så den nu løber til 31/12-

2014. 

 

Vi arbejder fortsat med at finde en nødforsyningsløsning, hvis der skulle opstå et behov for dette, hvad vi ikke håber. Vi 

er i en dialog med Verdo om en sådan løsning. 

 

Ud over den nævnte store sprængning har vi haft nogle få mindre sprængninger. 

 

Jeg vil til sidst takke min bestyrelse, vore håndværkere, det være sig vores VVS’er, Entreprenør og Elektriker for et godt 

samarbejde, og at de rykker ud når vi ringer til dem, dag som nat. 

 

 

Niels Jørn Madsen 

Formand 

4. marts 2013 
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